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LASER Cloud Lighting 
Thank you for purchasing this Laser Cloud Lighting!It can make dynamic 

changes of clouds,these cloud constantly moving and morphing,let you feel 

immersed in the fantasy of world.this product had applied for the 

patent.if some one copy it, we will pursue the responsibilities. 

 

Packing List: 

1. Laser Cloud Lighting 1PCS;  

2. Adapter 1PCS; 

3. Manual 1PCS;               

4. Spanner 1PCS; 

 

Specification: 

1)Voltage:Input-AC:110-240V Output-DC:5.0V 

2)Light source:LASER  

3)Unit Dimension:85mm*156mm 

4) N.W.: 369g 
 

Operation: 

1.Insert the power line into the DC Socket ②. 

2.Press ON/OFF button ①, the machine start working. 

3.Adjust the voice control ③ when turn it into no light,it’s the voice 

control state. 
 

Scope of application:  

These products are widely applied in bars, KTV, family party,hotel and 

other entertainment. 
 

Notice:  
1.Don't disassemble the product by yourselves.Please return back to our 

factory for repairing if there is something wrong with the quality; 

2.This product had applied for the patent. we will pursue the responsibilities if 
someone copy it! 

3.This machine parts precision, please waterproof and prevent falling. 

4.Please don't allow children to operate this projector. 

5.The product structure and function like a slightly modified without 

Prior notice. 

6.This product is the best use of the environment temperature 20-25 

Recommend continuously use no more than three hours. 

7.If you fail to reach 6, laser may be weak.operation or rest light will 

recover after a period of time,is a normal phenomenon. 

激光云彩灯 
感谢您购买这款激光云彩灯!这台小机器能够发射出动态变幻的云彩，这些云

彩不停的翻滚，让您产生置身于奇幻中的感觉。这款新产品已经申请专利，如有

侵权行为依法必究。 

包装清单： 
 
1) 激光云彩灯一台 2) 电源适配器一个 3) 说明书一份 4) 调节扳手一个 

 
 

技术参数：

 
 

1) 电压：输入- AC：110-240V 输出- DC：5.0V 
2) 光源：LASER  
3) 外型尺寸：85mm*156mm 

4) 产品净重：272g 
 

 

操作方法：

 

 
 
1)插上电源及连接②DC 插孔。 
2)按下 ON/OFF 开关①机器开始工作。 
3)当调节声控旋钮③到刚好灯灭的时刻便进入声控状态。 

 

适用范围：

 

 
 
本产品广泛适用于：酒吧，KTV，家庭 PARTY,酒店等娱乐场所。 
 

 

注意事项：
 

 
1) 不要私自拆开产品，如有损坏，请寄回厂家维修。 
2) 本产品已申请专利保护，任何侵权行为将受到法律的制裁。 
3) 此机器部件精密，请注意防水，防摔。 
4) 请不要让未成年人操作此机器。 
5)本产品结构及功能如有细微改良恕不另行通知。 
6)本产品最佳使用环境温度 20-25°，建议连续使用不超过 3 小时。 
7)如未能达成第六条，激光有可能会光弱。运行或休息一段时间后会恢复，属正常现象。
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规格:210x148MM


